



S.U.C.C.E.S.S.

SUCCESS Richmond Immigrant Settlement
& Integration Program
中侨列治文服务中心移民安顿与融入项目

Understanding Mortgage and Credit System in Canada 房屋贷款及加拿大信用制度介绍

Free Mandarin Online Workshop

Date: October 13, 2021 (Wednesday)
Time: 10:00 am to 11:30 am
Speaker: Ms. Echo Wang
CFP FMA | Mortgage Specialist

免费国语线上讲座

日期: 2021年10月13日(周三)
时间: 上午10时 至 11时半
讲者: Ms. Echo Wang
CFP FMA | Mortgage Specialist

Content:

- Impact of COVID-19 on housing market, mortgage & interest rate
- Loan conditions for newcomers, non-residents, self-employed and high-assets
- How to build a good credit record

内容:

- 疫情/房市对贷款和利率有什么影响
- 新移民, 非居民, 自雇, 和高资产贷款条件
- 如何建立信用记录

Online Registration & Enquiry: 线上报名及咨询

S.U.C.C.E.S.S. 中侨

Email 电邮:

kami.lau@success.bc.ca

Phone 电话: 604-279-7180

236-880-3257

Registration Link 报名链接:

<https://bit.ly/3DEdCsZ>



Richmond Public Library 列治文图书馆:

<https://bit.ly/30q0khp>

收到您的注册信息后, 我们工作人员会与您联系以确认并核对您的信息。请您准备您的永久居民卡或提供移民文件信息。讲座登录链接会通过电子邮件给您发送

After the registration, we will contact you to validate your information and confirm the registration. Please have your Permanent Resident card or immigration documents available. Meeting link to the workshop will be emailed to you.

Connections are limited. Registration is required:

Eligible Participants: Permanent Residents, Protected Persons, Convention Refugees and Live-in Caregivers.

请预先报名, 链接数量有限, 额满即止:

服务对象为永久居民、受保护人士、公约难民和住家保姆



Richmond
Public Library